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Onze vergadering ging door in restaurant Weinebrugge, ons clublokaal te st Michiels. 

 

   Na het aperitief met hapjes gingen we op zoek naar onze plaats aan tafel. Deze  vonden we met de 
kaartjes in het thema van de avond: ‘ Mount Everest’. De sfeer zat direct goed.  Met de skrey in 
groentenjasje en een dame blanche als dessert was het eten weeral lekker en verzorgd. 

Enkele nieuwe dames waren aanwezig om de sfeer op te snuiven.  Onze voorzitster was op krukken, 
maar toch op post! 

   Het huidige en toekomstige bestuur met Bea en Caroline hadden de koppen bij elkaar gestoken om 
een ontwerp van intern reglement op te maken.  Dit wordt ons bezorgd om verder uit te diepen. 

   Na onze jarige Christine te feliciteren was het tijd om onze spreker aan het woord te laten: de heer 
Stein Tant met  ‘ het verhaal van onze droom’.  

   Samen met twee vrienden Bjorn Vandeweghe en Stef Magenelle waren zij in 2007 op de top van de  
Mount Everest , voor de eerste keer drie Vlamingen ter gelijker tijd.  De hoogte van 8850 meter 
beklimmen  is een enorme uitdaging en zeker via de moeilijke  Chinese noordkant. 

    Na een jaar van intense training en voorbereiding werd de droom werkelijkheid. 

   De verschillende kampen met het basiskamp op 5600 m , het interimkamp en het vooruitgeschoven 
basiskamp zijn noodzakelijk. Het klimmen gaat volgens een plan om een stuk te stijgen en terug te 
zakken om het lichaam aan de hoogte te laten wennen. De verhoogde hartslag,  de verlaagde 
zuurstofsaturatie en de koude  zijn enkele elementen die deel uitmaken van de uitdaging. De 
Tibetaanse hoogteklimmers en de sherpa’s zijn een vast onderdeel van elke expeditie. 

   Het verhaal van de weg naar en het bereiken van de top was echt boeiend. Een wereld van 
beleving, sportiviteit en karakter die belicht werden.  Kortom, indrukwekkend, ook  het tekort 
schieten van woorden op het ogenblik  dat ze  op de top de kromming van de aarde  konden 
waarnemen! 

Na een filmpje en enkele vragen konden we voldaan afsluiten. 

 

 

   


